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Vragen van het lid Van der Linde (VVD) aan de Minister van Financiën over de 
opmerkingen van president van De Nederlandsche Bank (ingezonden 
17 september 2018). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het interview met de president van De Nederland-
sche Bank (DNB)?1 

Vraag 2
Bent u het eens met zijn opmerking dat banken nog steeds te hoge rende-
mentseisen stellen? Zijn deze rendementseisen in uw optiek ook onrealis-
tisch? 

Vraag 3
Bent u het eens met zijn bewering dat er nog steeds te risicovol gezocht 
wordt naar rendement? Leiden deze hoge rendementseisen tot (te) risicovolle 
beleggingen en investeringen? 

Vraag 4
Wat vindt u van de suggestie om rendementseisen te begrenzen? Zijn 
hiervoor mogelijkheden binnen het huidige stelsel en wat is de rol van het 
toezicht hierbij? 

Vraag 5
Wat is de rol van het huidige staande beleid in het tegengaan van deze 
risico’s? 

Vraag 6
Kunt u ingaan op de eigen verantwoordelijkheid van de banken in het stellen 
van realistische rendementseisen? Wijst u in gesprekken met de financiële 
sector banken op het belang van het stellen van realistische rendementsei-
sen, om zo niet de fouten van 2007 te herhalen? 

Vraag 7
Is de door de president van DNB beschreven trend van (te) hoge rendement-
seisen specifiek Nederlands of is er een bredere trend zichtbaar? 

1 Financieele Dagblad, 15 september 2018
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Vraag 8
Welke stappen zet en heeft het kabinet gezet om te risicovol gedrag te 
ontmoedigen en de bankensector fundamenteel te versterken?
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